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به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دفتر نماینده منتخب مردم کازرون 
و کوه چنار در مجلس شورای اسلامی، فریدون عباسی دوانی نماینده مردم شهرستان های 
در  هندبال  فدراسیون  در  حضور  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  چنار  کوه  و  کازرون 
فدراسیون در خصوص رفع مشکلات  این  پاکدل رئیس کازرونی  با علیرضا  جلسه ای 
باشگاه شهید شاملی کازرون جهت حضور پرقدرت در باشگاه های آسیا و تجهیز ورزش 

هندبال حوزه انتخابیه به بحث و تبادل نظر پرداخت.
در این جلسه که با حضور مهرتاش شاملی مدیرعامل باشگاه شهید شاملی کازرون انجام 
شد، پاکدل بیان داشت: تیم های هندبال کازرون در سال اخیر با حمایت ارزنده مهندس 
شاملی در لیگ های بانوان و آقایان درخشان ظاهر شدند و اینکه امسال از یک شهرستان 
دو تیم باید در جام باشگاه های آسیا حضور یابد، افتخار بزرگی است که در این راستا 
باشگاه های آسیا  در  فارس  شایسته  نماینده  از  باید  استان  و  مسئولین شهرستان  تمامی 

حمایت کنند.
در ادامه مهرتاش شاملی با اشاره به مشکلات موجود پیرامون حضور آسیایی تیم در سال 

قبل اظهار داشت: بدون حمایت مسئولین شهرستان و استان و به دلیل هزینه های بالا، 
حضور در مسابقات باشگاه های آسیا در بخش آقایان و بانوان سخت خواهد بود و در 

این راه می بایست حمایت های لازم صورت پذیرد.
شاملی  شهید  هندبال  تیم  اندرکاران  دست  زحمات  از  تشکر  با  عباسی دوانی  پایان  در 
کازرون اظهار داشت: خوشحالیم که تیمی که مزین به نام شهید است، توانسته این همه 
افتخار برای شهرستان کسب کند و قطعاً با استاندار و مدیرکل ورزش و جوانان استان 
به صورت جدی وارد مذاکره شده و سعی خواهیم کرد که مشکلات این تیم را در حد 

توان برای حضور پرقدرت در آسیا مرتفع سازیم.
او در ادامه با توجه به هندبال خیز بودن شهرستان کازرون خواستار تخصیص تجهیزات 

این رشته ورزشی از رئیس فدراسیون شد.
در ادامه پاکدل ضمن تأکید بر لزوم حمایت مسئولین از حضور تیم هندبال کازرون در 
آسیا و قول مساعدت جهت تجهیز ورزش هندبال کازرون و کوهچنار، صد عدد توپ 

هندبال به اعتبار ۳۰۰ میلیون ریال برای رده های سنی مختلف اختصاص داد.

او  با  نفر  چند  می گوید  پرسپولیس  باشگاه  هیئت مدیره  عضو 
به عنوان  انتخابش  احتمال  درباره  او  از  و  گرفته اند  تماس 
مدیرعامل این باشگاه سؤال کرده اند تا در صورت گرفتن پاسخ 

منفی پیشنهاد مدیرعاملی باشگاه را قبول کنند.
باشگاه  هیئت مدیره  عضو  هاشمی،  مهرداد  ایسنا،  گزارش  به 
بتوانیم  می شود  باعث  مدیریت  ثبات  کرد:  اظهار  پرسپولیس 
کارهای ماندگار کنیم. هرکسی در جایگاه هایی مثل استقلال 
و پرسپولیس کار می کند حداقل باید تا ۱۰ سال آینده اش به 

نهادهای نظارتی پاسخگو باشد. 
گفت:  هم  پرسپولیس  فعلی  هیئت مدیره  درباره  هاشمی 
ترکیب هیئت مدیره ما سه نفره است. ترکیب هیئت مدیره در 
شرکت ها متفاوت است. از ۳ تا ۷ نفر می توانند باشند. الان در 
با  داریم چون  نفر   ۴ ما هم  نفر هستند.   ۴ استقلال هم  باشگاه 
استعفای آقای عرب هنوز موافقت نشده است. هیئت مدیره ما 
مشروع و قانونی است. باشگاه هایی مثل استقلال و پرسپولیس 
و  می دهیم  انجام  را  بررسی ها  ما  دارند.  خاصی  حساسیت های 

قطعاً مدیرعامل هم انتخاب می شود.
او ادامه داد: انتخاب مدیرعامل در دستور کار است. گزینه های 
مختلفی را بررسی می کنیم. اگر می خواهیم بحث ثبات مدیریت 
رعایت شود این بار باید صبوری بیشتری به خرج بدهیم. من 
همه  ایام عید در باشگاه پرسپولیس حضور داشتم. من فقط در 
به  و  باشگاه  در  از حضورم  بعد  ماه   ۵ مقطع غیبت کردم.  دو 
خاطر دلایلی استعفا دادم و ربطی به مدیرعامل قبلی نداشت. در 
ایران در  نداشتن در  به دلیل حضور  قبلی هم  زمان مدیرعامل 

جلسات هیئت مدیره شرکت نکردم. 
هاشمی اضافه کرد: در شرایط بحرانی سکان باشگاه در اختیار 
آقای رسول پناه قرارگرفته است. چند گزینه مدیرعاملی زمانی 
به من زنگ زدند و پرسیدند که اگر تو مدیرعامل نمی شوی 
ما مدیرعاملی پرسپولیس را قبول کنیم. من هم همین جا اعلام 

می کنم مدیرعامل پرسپولیس نمی شوم.
گزینه های  درباره  پرسپولیس  باشگاه  هیئت مدیره  عضو 
مدیرعاملی باشگاه هم توضیح داد: من قول می دهم تا چند وقت 
خودم  درباره  من  می شود.  مشخص  مدیرعاملی  تکلیف  آینده 
اعضای  دیگر  درباره  نمی شوم.  مدیرعامل  که  بگویم  می توانم 
هیئت مدیره و امکان انتخابشان به عنوان مدیرعامل از خودشان 
بپرسید. او درباره بدهی های باشگاه پرسپولیس هم اظهار کرد: 
وقتی در یک رسانه ملی درباره شکوائیه ها صحبت می کنیم هر 
حرف ما یک سند است. اجازه بدهیم من عدد نگویم اما ما ۱۱ 
مورد شکواییه داریم که به صدور رأی رسیده است و اوضاع 
جالبی هم ندارند. چوک مبلغ شکایتش ۱۰ هزار دلار بوده است 
اما پرداخت  بابتش هم مذاکره کردند و هم مصالحه شده  که 
نشده است. این برای آبروی مملکت خیلی بد است. ۳ پرونده 

دیگر هم داریم که مذاکره شده ولی پرداخت نشده است.
در  ما  دغدغه های  بزرگ ترین  از  یکی  کرد:  اضافه  هاشمی 
ما بحث  اولویت همه  بوده است.  بدهی ها  ماه مسئله  این یک 
یک به یک  اولویت  با  که  امیدوارم  قراردادهاست.  سامان دهی 
تومان  میلیارد   ۴۰ به  نزدیک  شود.  رفع ورجوع  پرونده ها  این 
تعهدات قطعی ماست که برای آن ها رأی صادرشده است که 
باید با اولویت به آن ها بپردازیم. ما مطالباتی از اسپانسرها داریم 
و با آن ها در چالش هستیم. از کارگزار هم خواستیم شرایط ما 
را درک کند. به فیفا هم نامه زدیم تا مبالغ برخی از پرونده ها را 
از محل درآمدهای باشگاه در این نهاد پرداخت کند. ما با حدود 
۱۴۸ هزار یورو می توانستیم پرونده بودیمیر را مدیریت کنیم. 

او در پاسخ به این پرسش که آیا اعضای هیئت مدیره در جریان 
قرارداد استوکس بودند یا خیر هم بیان کرد: ما کمی نامحرم 
بودیم. درباره قرارداد استوکس یک آدم رسانه ای ما این ماجرا 
با  آیا  می پرسیدند که  من  از  آشنا  و  اما دوست  می دانست  را 
او قرارداد بسته اید یا نه و من واقعاً نمی دانستم. وقتی ما عضو 

باشگاه شدیم قرارداد بودیمیر بسته شده بود. ما ضعف مدیریتی 
داریم. با سرمربی قراردادی بستیم که فرمت آن برای بازیکن 

است. 
عضو هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس درباره موضع این باشگاه 
باید حفظ  ما  همه  اولویت  داد:  توضیح  هم  لیگ  ادامه  درباره 
سلامتی باشد و باید به مسئولان خط مقدم مبارزه با کرونا احترام 
برگزاری مسابقات  با  قهرمانی  قهرمانی و پوکر  بگذاریم ولی 

لذتش بیشتر است.  
فرار  و  حرفه ای گری  استوکس  وکیل  کرد:  اضافه  هاشمی 
ایمیل زده و گفته است ممنون که  او یک  روبه جلو می کند. 
به استوکس مرخصی داده اید. ما اصلًا به او مرخصی نداده ایم. 
داده اند که دیگر  نامه  ما  به  پیروانی هم  آقای گل محمدی و 
اصلًا او را نمی خواهیم. تخصص من قرارداد بستن است. بخش 
توسعه  بخش  در  به شرکت ها  دادن  مشاوره  کارم  از  عمده ای 
قرارداد  پرسپولیس  با  که  افرادی  به  باید  است.  کسب وکار 
امضای مدیرعامل و یک  بسته اند بگویم اگر پای قراردادشان 
عضو هیئت مدیره است، آن قرارداد خودش یک تخلف است و 

باشگاه پرسپولیس نسبت به انجام آن تعهدی ندارد.
او همچنین درباره ماجرای رفتن برانو ایوانکوویچ هم توضیح 
داد: پول برانکو واقعاً حاضر بود و این یک دروغ نبود. خیلی ها 
برود.  برانکو  می خواهیم  ما  که  کردند  متهم  را  هیئت مدیره 
نمی توانستیم پول را انتقال بدهیم. روش هایی بود اما هر کدام 
برانکو در یک زمانی حتی یک سنت  مشکل خاصی داشتند. 

هم نگرفته بود. 
عضو هیئت مدیره پرسپولیس درباره پرداختی ها به بازیکنان هم 
اظهار کرد: ما در اسفند یک بار به تمرین تیم رفتیم و مدیرعامل 
قبلی برای ۲۰ اسفند به آن ها قول داده بود. در روزهای پایان 
سال یک مبلغ بسیار اندکی به بازیکنان داده شد. به آن ها گفتیم 
وقتی  است.  نشده  عملی  وعده های  مشکلشان  یک  می دانیم 
آنجا صحبت کردیم، گفتیم ما تلاش می کنیم قبل از عید یک 
پرداختی کوچک که ۳ درصد بود به آن ها بدهیم و این کار را 
هم کردیم. از این طرف ما هیچ درآمدی نداشتیم و تلاش ما این 
بود که مذاکره کنیم تا از طرف قراردادمان به عنوان کارگزار 
پول بگیریم. اما ما به بازیکنان گفتیم که دروغ نمی گوییم. الان 
بازیکنان داده  به  اینکه پولی  نداده ایم. برای  بازیکنان  به  قولی 

شود پولی در باشگاه نیست. 
او درباره جلساتی که با بعضی از بازیکنان پرسپولیس برگزار 
تحولات  و  تغییر  و  اتفاقات  این  با  داد:  توضیح  هم  می کنند 
طبیعی بود که با بازیکنان صحبت کنیم. یک جلسه در تمرین 
داشتیم و دو جلسه هم به دلیل شرایط کرونایی با چند بازیکن 
که  گفتیم  پیروانی  آقای  به  ترتیب  همین  به  گذاشتیم.  جلسه 
چند نفر به چند نفر به باشگاه بیاورند تا جلسه داشتیم باشیم. این 
هم به خاطر شرایط کرونایی است. این جلسات ادامه دارد تا از 

نزدیک با مسائل باشگاه آشنا شوند.

بدقولی  آماتور،  قرادادهای  مالی،  مشکلات 
تیم ها  ساختار  در  ها  دلال  نفود  و  مدیران 
قراردادهای غیر حرفه ای و در  موجب عقد 
نتیجه شکایت بازیکنان و مربیان خارجی از 

تیم های ایرانی در فیفا شده است.
فوتبال  فدراسیون  وکلای  از  یکی  گفته  به 
تیم های  علیه  حقوقی  پرونده   ۶۰ از  بیش 
جریان  در  فیفا  انضباطی  کمیته  در  ایرانی 
است که برخی از آن ها به مرحله صدور رای 
دارد.  قرار  هشدار  وضعیت  در  و  رسیده اند 
تیم های زیادی از لیگ برتر، لیگ دسته یک 
و همینطور فدراسیون فوتبال مسبب تشکیل 
در  که  هستند  انضباطی  پرونده های  این 
مطالبات  پرداخت  بدقولی در  با  موارد  اکثر 
ایران، موجبات رقم  خارجی های شاغل در 

خوردن این وضعیت را فراهم کرده اند.
کمیته  ثابت  پای  ایرانی  تیم های  حالی  در 
انضباطی فیفا شده اند که در سال های گذشته 
جمله  از  سنگین  آرای  با  موارد  برخی  در 
محروم  انتقالات  و  نقل  فصل  از  محرومیت 

درس  وضعیت  این  از  هنوز  اما  شده اند 
نگرفته اند و تقریبا در فصول مختلف به تعداد 
این پرونده ها افزوده شده است تا کنون در 

وضعیت هشدار قرار گیرد.
در پی این اتفاقات، فدراسیون فوتبال از زمان 
روی کار آمدن دبیرکل جدید، درصدد رفع 
هم  جلسات  برگزاری  با  تیم ها  مشکلات 
اندیشی است و راه هایی را هم برای جلوگیری 
از افزایش پرونده های انضباطی تیم ها در نظر 
رئیس  نورشرق،  جمشید  است.  شده  گرفته 
می گوید  فدراسیون  وضعیت  تعیین  کمیته 
در آینده ای نزدیک »قرارداد تیپ« با لحاظ 
همچنین  و  حرفه ای  استاندارد  چارچوب 
خواهد  تهیه  المللی  بین  حقوق  رعایت   با 

شد.
در واقع تهیه قرارداد تیپ به این معنی است 
از  نمونه  یک  تهیه  با  فوتبال  فدراسیون  که 
نبایدهای  و  باید  شامل  استاندارد  قرارداد 
موجب  طرفین،  همکاری  طول  در  الزامی 
کاهش مراجعه آن ها به کمیته انضباطی در 

ایران و فیفا خواهد شد.
تیم  این موضوع می تواند مشکلات  هر چند 
ها را کاهش دهد، اما مسائل متعددی موجب 
شکست  همینطور  و  تیم ها  زیان  و  ضرر 
شده  ورزش  دادگاه های  در  آن ها  خوردن 

است. 
شرایط  این  خوردن  رقم  در  متعددی  دلایل 
تا  ارزی  و  ریالی  منابع  نبود  از  است؛  موثر 
قراردادهای غیر حرفه ای و بدقولی مدیران و 
مهم تر از همه باز شدن پای دلال ها به برخی 
باشگاه ها باعث شده قراردادهای غیر واقعی 
به  ایرانی ها را  نهایت پای  منعقد شود و در 

فیفا باز کند.
ایران  در  ارز  قیمت  رفتن  بالا  ارز:  تورم 
واقعی  غیر  تورم  باعث  گذشته  فصول  طی 
بازیکنانی که  قیمت  نتیجه  در  و  است  شده 
میلیارد  یک  تا   ۵۰۰ حدود  در  روزگاری 
میلیارد  چندین  حدود  به  امروز  بود،  تومان 
تومان رسیده است و این موضوع باشگاه هایی 
را که قراردادهای خود را طی دو، سه سال 

مشکل  دچار  بودند،  کرده  منعقد  اخیر 
و  معمولی  بازیکنان  طرفی  از  است.  کرده 
به  قبلی  مبالغ  با  هم  ایران  فوتبال  سطح  در 
سابق  مبالغ  با  بتوان  اگر  و  نمی آیند  ایران 
قیمت  گرفت،  خدمت  به  هم  را  بازیکنی 
مناسبی نخواهد داشت. به همین علت است 
که بالا رفتن ارز در ایران از عوامل موثر در 
مشکلات تیم هایی است که قراردادهای خود 

را به ریال و تومان منعقد نمی کنند.
تحریم های  علت  به  بانکی:  تحریم های 
از  که  گذشته  سال  چندین  در  آمریکا 
مهم ترین عوامل ضربه خوردن اقتصاد ایران 
به شمار می رود، تیم های ایرانی به خصوص 
تیم های خصوصی و دولتی )به جز تیم های 
انتقال  صنعتی( با مشکلاتی در تامین ارز و 
ارز مواجه هستند. یکی از بارزترین مثال ها 
مطالبات  پرداخت  در  استقلال  مشکلات 
بود که  بانکی  از طریق شبکه  استراماچونی 
ایتالیایی  بانکی  مقامات  حساسیت  موجب 

مبنی بر پولشویی شده بود. 

در دیدار نماینده منتخب مردم کازرون و کوه چنار با رئیس فدراسیون هندبال بررسی شد؛
تجهیز ورزش هندبال و رفع مشکلات تیم هندبال کازرون جهت حضور قدرتمند در آسیا

هاشمی: 
پول برانکو واقعاً آماده بود
مدیرعاملپرسپولیسنمیشوم

اتاق ویژه برای ایرانی ها در کمیته انضباطی فیفا!

به  اقدام  اخیر  شماره  در  فورفورتو  مجله 
انتخاب و معرفی 10 گلر برتر جهان کرده 

است.
از  نقل  به  آنلاین  جم  جام  گزارش  به 
fourfourtwo، سال 2020 به شدت تحت 
از  اما  است  قرارگرفته  کرونا  بحران  تأثیر 
دل این بحران می توان هنوز به برترین های 
را  برتر  گلرهای  و  پرداخت  جهان  فوتبال 

انتخاب کرد. 
برخی از این گلرها فصل های قبل عملکرد 

بدی داشتند اما در 2020 متحول شده اند. 
این فهرست برترین گلرهای جهان در سال 

تغییر  بعداً  قطعاً  که  فهرستی  است،   2020
می کند. 

1- یان اوبلاک )اتلتیکومادرید(
2-آلیسون )لیورپول(

3- مارک آندره تراشتگن )بارسلونا(
4-تیبوت کورتوآ )رئال مادرید(

5- کیلور ناواس )پاری سن ژرمن(
6-پیتر گولاسچی )لایپزیگ(

7-سمیر هندونویچ )اینترمیلان(
8-مانوئل نویر )بایرن مونیخ(

9-ادرسون )منچسترسیتی(
10-دیوید دخیا )منچستریونایتد(

حدود یک سال پیش بود که علی دایی 
سرمربی سابق سایپا مصاحبه تند و تیزی 
پایین  کیفیت  و  سایپا  مدیران  درباره  را 
این  داد.  انجام  کارخانه  این  محصولات 
اخراج آقای  به  نهایت منجر  مصاحبه در 
گل جهان از سایپا آن هم به فاصله چند 

هفته مانده به پایان لیگ شد.
علی  اخراج  آنلاین،  جم  جام  گزارش  به 
پذیرفت  صورت  زیادی  جنجال  با  دایی 
او  جانشین  صادقی  ابراهیم  بلافاصله   و 

شد. 
پس از چند هفته خبرهایی به گوش رسید 
برتری  لیگ  تیم های  به  اینکه  بر  مبنی 
به عنوان  را  دایی  علی  تا  شده  »سفارش« 
این  درحالی که  نکنند!  جذب  سرمربی 
اواسط  در  بود  نزدیک  واقعیت  به  شایعه 

پیشنهاد  چند  به  دایی  علی  بیستم  فصل 
برای  اکنون  داد.  منفی  پاسخ  خوب 
بار در تمام سال های اخیر است  نخستین 

که دایی در فوتبال حضور ندارد. 
از  حاکی  اکنون  درگوشی  خبرهای  اما 
بر  است.  دایی  برای  جدیدی  خبرهای 
اساس آخرین اخبار منبع آگاه، علی دایی 
مدیریتی  تحولات  و  تغییر  با  به زودی 
سرمربی  به عنوان  تیم  این  به  سایپا  در 

برمی گردد!
که  است  آن  از  آگاه حاکی  منبع  اخبار 
مدیرعامل  به عنوان  نیز  کاشانی  حبیب 

باشگاه معرفی خواهد شد. 
کاشانی و دایی پیش ازاین در پرسپولیس 
با هم همکاری داشتند که البته با خاطرات 

بسیار تلخی به پایان رسید.

آشنایی با دست طلایی های 2020!

بازگشت علی دایی به سایپا؟!


